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ZAPYTANIE 

dot. Projektu Budżetu Miasta na 2025r 

 

         Proszę o odpowiedzi na następujące pytania: 

1. W związku z nową konstrukcją budżetu, m.in. innym niż dotychczas sposobem 

naliczania dochodów z tytułu udziału w podatkach, szczególnie w podatku PIT oraz 

likwidacją subwencji oświatowej proszę o odpowiedź: czy przewidywana w 2025r 

suma kwot przekazywanych przez Rząd RP (zasilających dochody miasta), w skład 

których wchodzą m.in. udział w podatku PIT, inne wpłaty systemowe lub okazjonalne, 

jest większa i o ile, lub mniejsza i o ile, od kwot przekazanych/ planowanych jeszcze 

do przekazania w 2024r, rozumianych jako suma wszystkich wpłat a więc 

systemowych (m.in. udział w PIT, subwencje, itp.) oraz okazjonalnych tzw. „Polski 

Ład” itp. 

Proszę o przedstawienie szczegółowych zestawień. 

 

2. Czy szacowany sumaryczny wzrost kwot zasilających budżet miasta Gliwice w 2025r 

(jeżeli nastąpił) eliminuje w pełni tzw. lukę oświatową i jednocześnie rekompensuje w 

pełni ubytki budżetu miasta spowodowane mniejszymi dochodami, które nastąpiły na 

skutek zmian ustawowych (szczególnie w podatku PIT) wprowadzonych po roku 

2019. 

Proszę o przedstawienie szczegółowych zestawień, w tym porównanie roku 2025 z 

latami poprzednimi. 

 

3. Proszę o podanie szczegółów i uzasadnienie następujących planowanych w 2025r 

wzrostów wydatków bieżących budżetu miasta w poszczególnych działach w 

stosunku do projektu budżetu miasta przyjętego na 2024r : 

- administracja publiczna               - wzrost o ok   20 mln zł tj. ok 15%  



- oświata i wychowanie                  - wzrost o ok 154 mln zł tj. ok 31% 

- pomoc społeczna                         - wzrost o ok  14 mln zł tj. ok 18% 

- kultura i ochr .dz. narodowego - wzrost o ok.   7,4 mln zł tj. ok 23% 

- kultura fizyczna                            - wzrost o ok.   7 mln zł tj. ok. 19% 

 

Jednocześnie proszę o podanie szczegółów i uzasadnienie obniżenia wydatków 
bieżących: 
- rodzina                                         - spadek o ok.   0,7 mln zł tj. ok 1% 
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